



Fredrikstad Seilforening
Protokoll fra Styremøte, 14.10.24, kl. 19:00

Til stede: Endre, Vidar, Sandra, Petter, Magnus, John og Jørgen
Fraværende: Åse

1. Referat fra forrige styremøte

Referat fra forrige styremøte er godkjent.

2. Status

Økonomi

Vidar ga en kort status på økonomi. Oppgjør med HYC må sees over før siste oppgjør gjøres med IOD klubben.

Barn og Ungdom

Seilsesongen er ferdig, det blir noen teorikvelder gjennom vinteren og juletreseilas i november.

Regatta

Det ligger noen bøyer fra onsdagsregattaen ute fortsatt. Endre og John ordner dette.

Slippen

Petter hører med Trond Strøm angående stenging av vann på toalettet ute og på brygga. Det er noe vedlikehold som må gjøres på brygga til våren. Dette planlegger vi å gjøre på dugnad. Dusjene trenger en skrubb. Vi setter opp en dugnad på dette og andre oppgaver som trengs.
Endre hører med Eivind Rubinstein angående lagring av Kællen.

3. Smartmerker

Ikke noe nytt angående dette foreløpig.
Flere medlemmer synes dette er synd, og ønsker å se på mulighet for sponing av nye bøyer. Dette er vi meget positive til.

4. Pælebrygga

Vi har purret på Antonsen angående brygga. Det ser ut til at oppstart av dette arbeidet vil komme i gang i løpet av de neste ukene.

5. Terminliste 2025

Det blir Nordisk i 2.4mR, NM i finnjolle og NM i Melges.
Styret foreslår at Bedriftsseilasen flyttes til 24. Mai på HYC i forbindelse med 2.4mR. Endre tar kontakt med aktuelle kandidater som kan stå for planleggingen av dette.
Styret ønsker at invitasjoner og terminliste kommer ut før jul.



Vi foreslår å legge klubbmesterskap til samme helg som Melges NM, for å effektivisere begge arrangementene.

6. Disponering av utstyr

Vi opplever en del som ikke betaler for løft i krana. Dette er en utfordring som vi ikke har noen god løsning på, annet enn å purre på de vi vet om.

Vi har enkelte som lurer på hvordan utlån av RIB-er fungerer. Dette er primært til bruk for jollegruppa, og Magnus har ansvar for dette. Det oppleves ikke noe uriktig bruk av båtene, så vi fortsetter med dagens praksis.

De som har båt i bøye, kan disponere TK-en etter avtale for 500kr per båt i året.

7. Kællen

Styret har et sterkt ønske om å bytte ut Kællen.

John sender inn søknad om penger for å kjøpe en ny bøyebåt.

8. Vinteraktiviteter

Flere vinteraktiviteter er i planleggingsfasen. Sandra holder oppdateringsseminar i forbindelse med den nye regelboken. Vi ser også på muligheter for å holde regionaldommerkurs. John hører med

9. Årsmøteforberedelser

Mange av styremedlemmene er på valg til våren.

Dato for årsmøte settes til 12.2.25

Styret har et ønske om å beholde omtrent samme antall medlemmer.

10. Eventuelt

Det er et ønske om å selge noe utstyr til våren. Det er et forslag å selge 3 RS FEVA og 1 RIB. Jørgen hører med seilforeningene i innlandet om de kunne vært interessert i noe av dette.

Dato for neste styremøte settes til 11. November kl. 19:00

Møtet ble avsluttet kl. 20:35